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PROTOKÓŁ NR 31/22 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ I KOMISJI SPOŁECZNEJ, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 21.04.2022 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji 

Budżetu i Finansów (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu), siedmiu  

członków Komisji Gospodarczej oraz siedmiu członków Komisji Społecznej. 

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Burmistrz Miasta - Janusz 

Kosecki, Krzysztof Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej, Joanna Kinder – pełniąca 

obowiązki Skarbnika, Wojciech Wierzbowski – Zastępca Burmistrza oraz Marzena Ośko – 

kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu. 

 Tematem obrad komisji było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

 Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy Miejskiej Skórcz 

przedstawiła zebranym Marzena Ośko – kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Skórczu.  

 Radny Piotr Frost pytał o to, czy zwiększyła się liczba osób korzystających z zapomóg, czy 

darów? 

 Kierownik Marzena Ośko wyjaśniła, że ta liczba uległa zmniejszeniu, ponieważ dużo osób 

się nie kwalifikuje do tej pomocy, ponieważ jest tam kryterium dochodowe. Jest trochę mniej 

tych osób.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, czy ludzie składają wnioski o dodatek osłonowy, na co 

kierownik Ośko odpowiedziała, że tak. Mieszkańcy składają wnioski.  

 

  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz 

na 2022 rok bardzo szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika 

Miasta, Joanna Kinder. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 
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- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się – 0. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2022 - 2033 szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca obowiązki 

Skarbnika Miasta, Joanna Kinder. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się – 0. 

 

Burmistrz Janusz Kosecki poinformował radnych, że projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego zostanie zdjęty z porządku obrad w czasie sesji, 

ponieważ pojawiła się możliwość zaciągnięcia pożyczki od Marszałka Województwa 

Pomorskiego, co będzie korzystniejsze dla gminy, w związku z czym trzeba rozeznać sytuację 

i dlatego decyzja o zaciągnięciu kredytu zostanie odłożona w czasie.  

 

Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Pomorskiego 

na remont chodnika w pasie drogi wojewódzkiej nr 231, przy ul. 3-go Maja w Skórczu 

przedstawił zebranym Burmistrz Janusz Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 
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 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony Obywatel Miasta Skórcz” 

dla p. Zygfryda Anhalta. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Stanisław Eggert poinformował zebranych, że 

Komisja Społeczna na swoim posiedzeniu w dniu 7 kwietnia 2022 roku pozytywnie 

zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony Obywatel Miasta Skórcz” dla p. Zygfryda 

Anhalta. Przewodniczący Eggert odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony Obywatel Miasta Skórcz” 

dla p. Beaty Jurczyk. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Stanisław Eggert poinformował zebranych, że 

Komisja Społeczna na swoim posiedzeniu w dniu 7 kwietnia 2022 roku pozytywnie 

zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony Obywatel Miasta Skórcz” dla p. Beaty 

Jurczyk. Przewodniczący Eggert odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Skórcz” dla Pani 

Wiolety Grzenia oraz Pana Andrzeja Grzenia prowadzących działalność gospodarczą w formie 

spółki cywilnej pod nazwą „BONUS MG S.C.”. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Stanisław Eggert poinformował zebranych, że 

Komisja Społeczna na swoim posiedzeniu w dniu 7 kwietnia 2022 roku pozytywnie 

zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Miasta Skórcz” dla Wiolety i Andrzeja 

Grzenia „BONUS MG S.C.”. Przewodniczący Eggert odczytał uzasadnienie do projektu 

uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Skórczu przedstawił zebranym 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji Cechu Zdunów Polskich  

z dnia 07.03.2022 r.  

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Adam Gawrzyał poinformował 

zebranych, że po analizie złożonej petycji, komisja podjęła stanowisko, by nieuwzględniać tejże 

petycji, które zostało złożone na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej. Przewodniczący 

Gawrzyał zapoznał radnych z treścią stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie 

powyższej petycji. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz  

z informacją o realizacji uchwał Rady Miejskiej bardzo szczegółowo przedstawił zebranym 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

 Przewodnicząca Barbara Graban pytała, czy nowe figury na rynku maślanym będą 

wyglądały tak samo jak obecnie? 

 Burmistrz wyjaśnił, że będą to figury ze stopu brązu. Już jestem w posiadaniu pewnych 

wzorów figur. Projektant również się z nimi zapoznał. Teraz pozostaje jeszcze dyskusja z 

potencjalnym wykonawcą. Figury będą przedstawiały gryfa, szpaka i dziecko, tak jak do tej 

pory, natomiast pozostaje kwestia formy. Tutaj artysta również musi wykazać się swoją wizją. 

Jeżeli chodzi o figury, to do wykonania będzie również orzeł z zerwanymi kajdanami 

wieńczący pomnik wolości, które również stanie na rynku. 
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 Przewodnicząca Barbara Graban pytała, co stanie się z figurami, które tam są obecnie, 

na co Burmistrz odpowiedział, że zostaną przeniesione do parku. W projekcie jest zaplanowane 

miejsce. 

 Radny Piotr Frost powiedział, że w tej chwili figura szpaka jest fontanną, czy w 

przyszłości również będzie tam jakieś źródełko? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że w parku figury będą, przynamniej na razie, 

wolną kompozycją, bez fontanny, natomiast jeżeli chodzi o rynek maślany, to fontanna, która 

będzie, będzie na zasadzie wodotrysków imitujących źródła artezyjskie. Będzie też element, 

gdzie będzie woda wypływała, imitując rzekę Szorycę, natomiast po kilku metrach wpływała 

do kraty. Kawałek dalej natomiast będą te wybijające źródła. Fontanna będzie podświetlana. 

Figury będą wolnostojące. Będzie do nich dostęp i będzie można np. zrobić sobie przy nich 

zdjęcie.  

 Radna Bernadeta Rynkowska pytała, kiedy to wszystko w ogóle ma być, na co 

Burmistrz odpowiedział, że już jest ogłoszony przetarg.  

 Radny Marek Landowski pytał, czy będzie tam również zamontowany słupek do 

naprawy rowerów? 

 Burmistrz odpowiedział, że są już wlane postumenty pod te słupki. Jeden jest pomiędzy 

targowiskiem a parkingiem przy ul. Parkowej, a drugi przy pit stopie przy ul. Zielonej. Być 

może w przyszłości będzie można pomyśleć o trzeciej lokalizacji na rynku maślanym.  

 Burmistrz poinformował radnych, że w tym roku przypada trzydziestolecie 

samodzielnego funkcjonowania Gminy Miejskiej Skórcz, w związku z czym planuje się, by 

sesja, która będzie w maju, była taką sesją podsumowującą to trzydziestolecie. Planujemy jakąś 

prezentację i planujemy także zaprosić radnych, którzy w ciągu tych trzydziestu lat tą funkcję 

sprawowali. Burmistrz poinformował również, że od jutra pan Pesta będzie zajmował się 

zielenią na skwerku przy ul. Prusa oraz przy ul. Starogardzkiej, a także, że ENERGA założyła 

już trzy punkty świetlne przy ul. Leśnej, czekamy natomiast na doświetlenie czterech przejść 

dla pieszych. 

 W ostatniej części posiedzenia komisji radny Henryk Czarnecki poruszył temat 

zaprojektowania zatoczek autobusowych na ul. Pomorskiej oraz zagospodarowania i 

przeprowadzenia remontu terenu bezpośrednio przylegającego do sklepu GS przy ul. 

Pomorskiej. Zwrócił się do Burmistrza z prośbą o to, by go poinformować, kiedy te prace będą 

miały się zacząć, ponieważ jest to bardzo ważna kwestia dla istnienia sklepu w tej lokalizacji. 
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 Burmistrz przedstawił radnym, jakie są plany, co zostało już zrobione i jakie rozmowy 

przeprowadzone zostały w tym temacie. 

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów Barbara Graban podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła wspólne 

posiedzenie komisji o godz. 16.50. Protokół zawiera 6 ponumerowanych stron maszynopisu  

1 załącznik. 

 

             Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                   Barbara Graban 

 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 22.04.2022 r.  


